

SDHXCS Enrichment Classes (才艺课)

Subject (科目):	Art		
Course Name (课程名称):	Graphic Design (平面设计) 公众号链接		
Teacher Name (教师姓名)	Bao, Danni	Phone	(760) 215-3162
		email	Dannibao2015@gmail.com
Teacher's Background (教师简介):	<p>Teacher Danni Bao graduated from the China Academy of Art and majored in environmental art. She continued her art study after she came to the States in 1999. Ms. Bao earned her degree in Studio Art Minor Multimedia from SDSU. She is currently a member of the San Diego Sculptors Association. Her work has been exhibited in several galleries in San Diego and has won many awards.</p> <p>鲍丹妮老师，曾经就读于中国美术学院学习环境艺术专业。1999年赴美继续学习艺术专业，毕业于圣地亚哥州立大学(San Diego State University)，Studio Art minor multimedia 专业。鲍老师学习美术多年，她的作品在圣地亚哥的多个画廊参展并多次获奖，现任 San Diego Sculptors Guild 会员。</p>		
Course introduction (课程简述):	<p>The class will cover the basics of composition, color, light, texture, value, contrast, and their relationship with each other. Students will be introduced to beginner-level skills in graphic design, including the use of dots, lines, and shapes to express emotion and timing. The teacher will adjust the material for students according to their experience and magnitude of training, helping them to best further their understanding of art and design.</p> <p>本课程将涵盖构图，颜色，光线，纹理，价值，对比度以及它们之间的关系的的基础知识。学生还将学习初级水平的平面设计技巧，包括使用点，线和形状来表达情感和时间。老师将根据学生的经验和培训规模为学生调整材料，帮助他们进一步了解艺术和设计。</p>		
Course Objectives (课程目标):	Students will be able to understand that art is more than being able to duplicate an image. It's about using your eyes and perception to express your own creativity.		

	学生将会懂得学习艺术不仅仅是能够复制图像，而是用眼睛和感知来表达自己的创造力。			
Pre-requisite/Student Ages (先决要求/学生年龄要求):	Ages 6 and up. No Knowledge required. 6 岁以上， 无经验要求。			
Student Evaluation / Presentation (评分方法 (演出、比赛、展示等)):	The evaluations will be based on regular homework assignments and final projects. 根据学生完成与否定期的家庭作业和最终项目给予期末评估。			
Class Size (最多招生人数限制):	15 Students/Class (Sundays 11:30Am –12:30Pm & 3:30Pm – 4:30Pm)			
Course Fee (报名费 / 学费):	Registration & material fee	\$350 per year	Special course fee	